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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 10. REDNI SEJI, DNE 12.11.2015 
TER ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV 
OBČINSKEGA SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96 in 
31/98) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 10. REDNI SEJI, DNE 12.11.2015 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 53. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič in 

 Drago Zadnikar, spec., direktor občinske uprave Občine Tržič. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 
10. redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 12.11.2015. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
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O b r a z l o ž i t e v 
 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 10. redni seji 
Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 12.11.2015: 
 
 
PREDLOG SKLEPA 131-10-1a-2015: 
Potrdi se Zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, z dne 14.10.2015.  
 
PREDLOG SKLEPA 132-10-1b-2015: 
Potrdi se Zapisnik 1. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Tržič.  
 
PREDLOG SKLEPA 133-10-2-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 9. redni 
seji Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 14.10.2015. 
 
PREDLOG SKLEPA 134-10-4-2015: 
Občinski svet Občine Tržič kot predstavnike ustanovitelja v Svet javnega zavoda 
Knjižnica dr. Toneta Pretnarja imenuje KLAVDIJO BEGANOVIČ, DRAGA GORIČANA in 
DARJO ŠKRLJ BAJAZET. 
Realizacija sklepa: 
Imenovani predstavniki  in javni zavod so bili pisno obveščeni. 
 
PREDLOG SKLEPA 135-10-5-2015: 
Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Tržič za leto 2016. 
 
PREDLOG SKLEPA 136-10-6-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme informacijo o vzpostavitvi osrednjega turističnega 
spletnega portala in izdaji image kataloga. 
 
PREDLOG SKLEPA 137-10-7-2015: 
1.Sprejme se predlog Lokalnega energetskega koncepta občine Tržič. 
2. Sprejme se Akcijski načrt za trajnostno energijo (SEAP) občine Tržič. 
Realizacija sklepa: 
Občina Tržič je objavila potrjena dokumenta na svoji spletni strani in Lokalni energetski agenciji 
naložila, naj sporoči potrditev Akcijskega načrta za trajnostno energijo tudi v sistem za 
poročanje o Konvenciji županov. 
 
PREDLOG SKLEPA 138-10-8-2015: 
Sprejme se predlog cene za najem enote enojnega žarnega groba. 
Realizacija sklepa: 
Občina Tržič je obvestila izvajalca javne službe o potrditvi spremenjene cene. Upravljalec lahko 
izvaja novo storitev na pokopališču Križe. 
 

 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
V/p št. 1-10-2015: Dušan BODLAJ 
Dušan BODLAJ je povedal, da se je v tem tednu udeležil seje sveta Krajevne skupnosti Križe. 
Člane je seznanil, da se s  prvim decembrom uvaja redna avtobusna linija skozi naselje Križe. 
Člani sveta KS se s to namero ne strinjajo, tudi pobuda ni prišla z njihove strani. Prosijo, če se 
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lahko občinska uprava, preko svoje komisije za varnost v cestnem prometu sestane in zadrži 
izvajanje tega predloga, da bi s prvim decembrom vozili avtobusi skozi naselje, ker je cesta 
preozka. 
Župan meni, da je pobuda nenavadna, kajti vsi si  želimo, da bi se čim bolj uveljavil javni 
promet, ker pa je omenjena varnost v cestnem prometu pri predlogu avtobusne linije,  je 
potrebno zadevo natančno preučiti. Je pa Občina na predlog Integrala AP Tržič, že pristopila k 
označitvi avtobusnega postajališča. Hkrati pa avtobusna postajališča predstavljajo nekaj težav, 
kajti ravno pri projektu Kriški trgec je bila ena od zahtev s strani države, da se avtobusno 
postajališče iz centra vasi nasproti gostilne pr Benk prestavi južneje, pred staro osnovno šolo 
Križe. Hkrati s postajališčem se bo uredil tudi prehod za pešce in pločnik. 
 
V/p št. 2-10-2015: Klemen BELHAR 
Klemen BELHAR je povedla, da je bilo pred enim letom obljubljeno, da bodo svetniki za 
delovanje svetniških skupin dobili v uporabo prostor. Zanima ga kaj je vzrok, da nimajo 
prostora. Pojasnil je primer, ko so poskušali rezervirati prostor v prejšnjem tednu. 
Župan je pojasnil, da je potrebno za pridobitev prostora pred uporabo skleniti nek dogovor.  
Direktor, Drago ZADNIKAR, spec., je povedal, da je bilo v gradivu, za zadnjo, deveto sejo 
občinskega sveta natančno napisano, kako je možno priti do uporabe prostora za svetniške 
skupine.  
Odgovor: 
Za dokončno realizacijo določila Poslovnika Občinskega sveta Občine Tržič je bilo vodjem 
svetniških skupin predlagano, da na sestanku na to temo, v sredo 25.11.2015, s pričetkom ob 
16. uri, razčistimo dileme in se pogovorimo o možnostih dodelitve prostora svetniškim 
skupinam, vendar odziva s strani vodij svetniških skupin, razen predstavnika liste Sm Tržičan, 
g. Davida Ahačiča, ni bilo. Nobeden od vabljenih se sestanka ni udeležil, ali odsotnost opravičil.  
 
V/p št. 3-10-2015: Ana PEHARC 
Ana PEHARC je prebrala zapis iz facebooka o deložaciji v Pristavi. 
Župan je obrazložil, da deložacija ni bila izpeljana s strani Občine Tržič, ker nista bila najemnika 
občinskega stanovanja. Prekinitev pogodbe je bila izvedena s strani Stanovanjskega sklada RS, 
katerega najemnika sta bila.  V preteklosti je bil sklenjen dogovor med Stanovanjskim skladom 
RS, Stanovanjsko zadrugo in Občino Tržič, da Občina pomaga v takih primerih. Občina je 
omenjenemu iz Pristave ponudila enosobno stanovanje, na naslovu Ravne 5, ki pa ga je 
omenjeni odklonil. Tudi pri upokojencih, ki imajo svoj stanovanjski fond, je že pred tem odklonil 
ponujeno stanovanje in  ravno tako tudi Stanovanjskemu skladu. Po zadnjih informacijah pa naj 
bi ta oseba sprejela stanovanje od stanovanjskega fonda upokojencev. Župan je obrazložil tudi 
situacijo glede druge osebe, ki je živela v tem deložiranem stanovanju. 
 
V/p št. 4-10-2015: Mateja ČADEŽ 
Mateja ČADEŽ je povedala, da je ona na 4. redni seji Občinskega sveta podala pobudo za 
avtobusni prevoz skozi vas Križe na pobudo nekaterih vaščanov. Povedala je, da je bila na 
svetu KS Križe šekanirana zaradi te pobude. Ker se je čutila odgovorno za nastalo situacijo, je 
poklicala na Integral AP Tržič, kjer so ji pojasnili, da so prejeli kar nekaj prošenj in vprašanj v 
zvezi z avtobusnim prevozom skozi vas Križe in da občani sami ne morejo vplivati na linije 
prevoza. Z Občino Tržič pa se  že nekaj časa dogovarjajo za linijo prevoza skozi vas Križe. 
Integral AP Tržič je naredil analizo potnikov, ki uporabljajo avtobusno linijo in imajo postajo pri 
»Jaku«, in sicer so to  prebivalci Snakovega, Križe vas in Podvasce. Pojasnili so ji tudi, da je za 
pobude  edina pristojna Občina. Krajevna skupnost tako lahko pošlje pobudo na Občino, 
Občina pa potem da pobudo Integralu AP Tržič. 
Župan je povedal, da Občina spodbuja varne avtobusne prevoze, s podjetjem Integral AP Tržič 
Občina dobro sodeluje. Pobude se vedno posredujejo naprej prevozniku. Zaradi varnosti v 
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prometu se je za omenjeno linijo pojavil pomislek KS Križe, vendar meni, da se bo zadeva rešila 
v zadovoljstvo občanov. 
Odgovor: 
Bivši najemnik stanovanja Mlaka 1 je ponovno odklonil ponujeno stanovanje Društva 
upokojencev na Ravnah iz razloga, ker nima nobenega poroka, ki bi jamčil za poravnavo 
obveznosti (najemnina, obratovalni stroški). Omenjeni se je obrnil na CSD Tržič, da mu pomaga 
pri iskanju stanovanja. Iz obvestila CSD Tržič je razbrati, da se za rešitev trenutne situacije 
dogovarjajo  za namestitev v  Zavetišče Kranj. Prav tako je bila s pomočjo CSD Tržič oddana na 
Občino Tržič tudi vloga za dodelitev bivalne enote. CSD Tržič smo pojasnili, da trenutno ne 
razpolagamo s prostimi bivalnimi enotami in da je na seznamu za dodelitev še nekaj prosilcev, 
ki tudi nujno potrebujejo bivalno enoto.    
 
V/p št. 5-10-2015: dr. Uroš GODNOV 
Uroš GODNOV je vprašal, kako je glede projekta Odpis dolgov, v medijih je možno zaslediti, da 
je »neslavno propadel«. 
Marjeta MAČEK je povedala, da je bilo na Občino poslanih približno šest vlog in le dve 
ustrezata pogojem. Na Komunali Tržič pa so prejeli več vlog.  
 
V/p št. 6-10-2015: Marija LAVTAR 
Marija LAVTAR je vprašala kakšen  znesek se predvideva za komunalne storitve za nadaljnjo 
obdobje, večji ali manjši? 
Župan je povedla, da bo pri točki devet na današnji seji predstavljeno kako se določajo cene 
položnic. Meni, da se v veliki meri cena  ne bo bistveno spremenila.  
Marija LAVTAR je še vprašala kdaj lahko pričakuje odgovor glede poslovanja Gorenjske plaže 
(stroški)? 
Župan je povedal, da bo točka na to temo na naslednji seji. 
 
Vprašanja in pobude podana pisno 
 
V/p št. 7-10-2015: Mateja ČADEŽ 
http://www.mnz.gov.si/si/novinarsko_sredisce/novica/article/12137/9470

/583691e8cc5025e45e40ef73f910a4c9/ 

Matej ČADEŽ je napisala, da je na spletni strani MNZ-ja objavljena javna dražba dveh parcel, ki 
ležita tik ob križišču -izvozu iz državne ceste v naselje Podljubelj. Ker je slišati želje prebivalcev 
Podljubelja po ureditvi izvoza na avtocesto tako, da bodo lahko brez prekrška zavili na 
avtocesto,  bi bilo mogoče smelo razmisliti o nakupu teh zemljišč. Vrednost le teh po GURS-u je 
razmeroma majhna 5.112€ + 4.248€. Moj predlog je napisan z namenom, da v kolikor obstajajo 
ideje, da  bi se rešile težave izvoza na avtocesto v tem delu oz na teh zemljiščih, naj Občina 
pristopi k nakupu in  onemogoči možnost špekulativnega namena nakupa zemljišča s strani 
špekulantov. 
V kolikor ima občinska uprave drugačne podatke, zakaj se ta del zemljišča prodaja mi prosim 
sporočite. Na zemljišču sicer gradnja, kot veste,  ni mogoča oz. je mogoča zgolj z velikimi 
omejitvami. 
Odgovor: 
Iz situacije ureditve iz IDZ (idejne zasnove) Obnove »Križišča Podljubelj« - priključka občinske 
ceste skozi naselje Podljubelj na glavno cesto G2-101/0232 MP Ljubelj – Bistrica (Tržič,) v km 
6+900 LE, je razvidno, da ne bomo posegali na zemljišči parc. št. 202/14 in 203/28 k.o. 
Podljubelj, ki sta v lasti Ministrstva za notranje zadeve in sta bili predmet javne dražbe. Zemljišči 
sta izven območja ceste in med robom ceste in parcelno mejo navedenih zemljišč je še 3.0 
metrski pas, ki je v lasti Republike Slovenije oz. v upravljanju Direkcije RS za infrastrukturo 
(DRSI). S predvideno ureditvijo bomo tako posegali le na zemljišče parc. št. 1028 k.o. 

http://www.mnz.gov.si/si/novinarsko_sredisce/novica/article/12137/9470/583691e8cc5025e45e40ef73f910a4c9/
http://www.mnz.gov.si/si/novinarsko_sredisce/novica/article/12137/9470/583691e8cc5025e45e40ef73f910a4c9/
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Podljubelj, za kar si bomo pridobili služnostno pravico. Pogoj za pridobitev te služnostne pravice 
pa je pozitivno mnenje DRSI na projekt za izvedbo, ki je v izdelavi. 
 

V/p št. 8-10-2015: Andreja POTOČNIK 
Andreja POTOČNIK je v imenu občana napisala vprašanja, ki se nanaša na Gorenjsko plažo. 
Ker je Gorenjska plaža narejena iz javnega denarja, Evropskih, državnih in občinskih sredstev 
ga zanima letošnje finančno stanje, poslovanje! Zanima ga, koliko je restavracija, popravila, 
voda, ogrevane, vzdrževan in zaposlen, vse! Pa koliko se je od kart (28000 obiskovalcev) 
»nakasiralo«! Skratka, finančno poslovanje Gorenjske plaže za leto 2015! Firbc  okno! Samo 
dejstva!   
Odgovor: 
Finančno poročilo o poslovanju na objektu Gorenjska plaža za leto 2015 bo kot priloga k točki o 
Koncesiji za izvajanje gospodarske javne službe upravljanja z javno površino – kompleksom 
Gorenjska plaža podano na naslednjo redno sejo občinskega sveta Občine Tržič. 
 

 
 
 

Drago ZADNIKAR, spec. 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE 

  
  
  

 


